
 
 

 

 
 

 

ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

Βασίλης Κεγκέρογλου 

Βουλευτής Ν. Ηρακλείου 

 
ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

ΠΡΟΣ ΤΟΥΣ ΥΠΟΥΡΓΟΥΣ: 

-Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, κ.Γ.Γεωργαντά 

-Υποδομών και Μεταφορών, Κ.Καραμανλή 

  

 

ΘΕΜΑ: «Μεγάλες επιπτώσεις και στον πρωτογενή τομέα από την εφαρμογή της ΚΥΑ 

6238/Β/27-12-2021 που προβλέπει επιβολή προστίμων στα μεταφερόμενα 

φορτία». 

 

Κύριοι Υπουργοί, 

 

Είναι γνωστή η κατάσταση που επικρατεί στην αγροτική παραγωγή με την μεγάλη αύξηση 

του κόστους παραγωγής και τα γενικότερα προβλήματα μείωσης του εισοδήματος των 

παραγωγών. 

Το Υπουργείο Υποδομών στο πλαίσιο των δικών του αρμοδιοτήτων έχει προχωρήσει  στην 

υπ’αριθμ  ΦΕΚ 6238/Β/27-12-2021 κοινή υπουργική απόφαση, με την οποία προβλέπονται 

τα πρόστιμα και οι ποινές για τις παραβιάσεις στο βάρος των μεταφερόμενων φορτίων. 

Επειδή η φόρτωση των αγροτικών προϊόντων από την Κρήτη προκειμένου να μεταφερθούν 

στο Πειραιά γίνεται και από χώρους που δεν είναι δυνατή η ακριβής ζύγιση τους. 

Επειδή τα πρόστιμα που επιβάλλονται μετακυλίονται στους παραγωγούς  και 

Επειδή τα πρόστιμα για τους οδηγούς είναι παραπάνω από άδικα και εξοντωτικά. 

Ερωτάσθε κ.κ Υπουργοί; 

-Προτίθεστε να αναστείλετε την εφαρμογή της ΚΥΑ και να διαβουλευθείτε με 

εκπροσώπους φορέων και παραγωγών και ιδιαίτερα των νησιών; 

-Προτίθεστε να επανεξετάσετε το πλαίσιο των προστίμων ώστε να υπάρχει ανοχή του 5-

10% στην περίπτωση μεταφοράς αγροτικών προϊόντων; 

-Προτίθεστε να αφαιρέσετε τα πρόστιμα που επιβάλλονται στον οδηγό, αφού ο υπεύθυνος 

για την διαχείριση των αυτοκινήτων είναι ο ιδιοκτήτης; 

 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 
 

Βασίλης Κεγκέρογλου                                                                              

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

3556

Ημερομ. Κατάθεσης:

25/2/2022




